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ZÁPIS Z JEDNÁNÍ 

AKADEMICKÉHO SENÁTU ČZU 
DNE 2. BŘEZNA 2016 

 

přítomni 

dle prezenční listiny – Ing. Vlastimil Mikšík, Ph.D., prof. Ing. Jan Vašák, CSc., Ing. Martin Pisarčík, Ing. et 
Ing. Markéta Drešlová, doc. Ing. Oto Nakládal, Ph.D., Ing. Jan Kašpar, Ph.D., Ing. Jiří Procházka, Ing. Hana 
Mrhalová, doc. Ing. Petra Šímová, Ph.D., prof. RNDr. Michael Komárek, Ph.D., Josef Urban, Bc. Martin Opatrný, 
Ing. Zdeněk Votruba, Ph.D., doc. Ing. Miroslav Müller, Ph.D., Ing. Martin Kotek, Ph.D., Martin Novák, Ing. 
Ladislav Libich, Mgr. Ing. Pavel Michálek, Ph.D., Ing. Štěpán Kala, MBA, Ph.D., Stanislav Doležal, Bc. Aneta 
Kučerová, Ing. Radim Kotrba, Ph.D., Ing. Hynek Roubík, doc. PhDr. Radmila Dytrtová, CSc., Vojtěch Očenášek 

prof. Ing. Jiří Balík, CSc., dr. h. c., Ing. Jana Vohralíková, JUDr. František Janouch 

omluveni:   Ing. Irena Benešová, Ph.D., prof. Ing. Ladislav Kokoška, Ph.D., Ing. Iva Nádvorníková, doc. 
Ing. Zbyněk Polesný, Ph.D., Ing. Matyáš Orsák, Ph.D. 

               příchod:  9:55 doc. Ing. Martin Böhm, Ph.D. 

               odchod: 9:40 prof. Ing. Jan Vašák, CSc., Ing. Radim Kotrba, Ph.D. 

program 

 

 Ing. Votruba zahájil zasedání AS ČZU a přivítal členy AS ČZU a vedení ČZU.  
 

Kontrola zápisu  

 Ing. Votruba informoval o tom, že neobdržel žádné připomínky k zápisu z minulého jednání AS ČZU a 
vzhledem k tomu, že nikdo z přítomných rovněž nevznesl připomínku, vyzval k hlasování o zápisu 
z minulého zasedání AS ČZU. 

 v diskuzi vystoupili: ---  

 pro: 25; proti: 0; zdržel se: 0 

> AS ČZU SCHVALUJE ZÁPIS Z MINULÉHO ZASEDÁNÍ  
 
 

Rozpočet ČZU pro rok 2016  

 rektor představil koncepci návrhu rozpočtu ČZU pro rok 2016, následně kvestorka podrobně 
provedla přítomné předloženým rozpočtem 

1. Kontrola zápisu  

2. Rozpočet ČZU pro rok 2016  
 
 

3. Plán staveb, modernizací, rekonstrukcí a oprav ČZU v roce 2016  

4.       Informace z RVŠ  

 5.       Různé 
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 doc. Nakládal seznámil přítomné se závěry ekonomické a investiční komise, která doporučuje 
rozpočet ke schválení AS 

 v diskuzi vystoupili: --- 

 pro: 25; proti: 0; zdržel se: 0 

> AS ČZU SCHVÁLIL ROZPOČET ČZU PRO ROK 2016 
 

Plán staveb, modernizací, rekonstrukcí a oprav ČZU v roce 2016 

 rektor představil Plán staveb, modernizací, rekonstrukcí a oprav ČZU v roce 2016, následně kvestorka 
podrobně seznámila přítomné s předloženým materiálem 

 doc. Nakládal informoval o projednání materiálu na ekonomické a investiční komisi 

 v diskuzi vystoupili: Ing. Kotek, doc. Nakládal 

> AS ČZU BERE PŘEDLOŽENÝ PLÁN STAVEB, MODERNIZACÍ, REKONSTRUKCÍ A OPRAV ČZU V ROCE 2016 NA 

VĚDOMÍ 
 

Informace z RVŠ 

 Ing. Roubík informoval o předchozích jednáních SK RVŠ, především o novele vysokoškolského 
zákona, plánech na rok 2016 a projektu studentské právní poradny 

 dále informoval Ing. Mikšík, především zmínil diskutovaný úvazek profesorů, rozpočet vysokých škol, 
plánovanou dohodu mezi ČR a Čínou o uznávání titulů a problematiku doktorandů z hlediska 
navyšování stipendií 

 Ing. Kala a Mgr. Michálek doplnili další informace z RVŠ    

 Ing. Votruba i rektor poděkovali zástupcům AS ČZU v RVŠ za příkladnou práci a ocenili jejich nasazení                  
 

Různé 

 rektor seznámil přítomné s dalšími plánovanými investicemi, zejména z OP VVV a dále podrobně 
informoval o úvěrech, kterými je ČZU zatížena s ohledem na realizované projekty z OP VaVpI  
v diskuzi vystoupili: doc. Šímová 

 rektor informoval o transformaci dětského koutku Poníček na podnikovou dětskou skupinu – školku 
Poníček s provozem od 1. září 2016, kancléř následně podrobně seznámil se základními podmínkami 

 rektor informoval o obdržení stížnosti studenta na ochranu osobních svobod v testovacím centru; 
Mgr. Michálek informoval o provozu testovacího centra  

 rektor sdělil, že bude ukončen nájem Vlastimila Rysa v Akademickém klubu a Klubu C, a že současně 
probíhá výběr provozovatele na nového provozovatele, přičemž se předpokládá, že oba kluby budou 
otevřeny nejdříve v červnu či červenci 2016 

 doc. Dytrtová informovala o nutnosti konat doplňující volby do Akademického senátu ČZU za IVP a 
požádala o schválení návrhu volební komise ve složení: 
                                                             Ing. Karel Němejc, Ph.D. - předseda 
                                                             PhDr. Lucie Smékalová, Ph.D. et Ph.D. 
                                                             Ing. Emil Kříž, Ph.D. 
pro: 24; proti: 0; zdržel se: 0 
> AS ČZU SCHVÁLIL VOLEBNÍ KOMISI   
 

 Ing. Votruba informoval o setkání zástupců AS vysokých škol, které se uskuteční na ČVUT 

 Ing. Votruba informoval o pozvánce SCIO na diskusi dne 17. 3. 2016  

 Ing. Roubík informoval o volném místu 2. delegáta ve Studentské komoře Rady vysokých škol a 
požádal členy AS ČZU o projednání ve fakultních senátech a navržení kandidáta 

 rektor pozval přítomné na jarní koncert ČZU dne 30. 3. 2016 v 19 hodin v Aule ČZU (vystoupí Pavel 
Šporcl) 
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Závěr jednání 

Ing. Votruba přítomným poděkoval za účast.  

 
 
 
 
 
 
  ING. ZDENĚK VOTRUBA, PH.D. 
  PŘEDSEDA AS ČZU  
  V. R. 


